
Næstved Sejlklub, Yderhavnen 2023 

 
 
Referat af Bestyrelsesmøde d. 6/9-2023. 
 
 
Deltagere: Carsten, Michael H, Kim og Erik. 
Fraværende: Michael J, Christian  

 
 
 
Formanden har ordet. 

• Status på havnen, herunder gæstesejlere. 
o Sommerfesten forløb godt med et godt fremmøde. 

▪ Sommerfesten kostede: kr.13.700,- alt inkl. 
▪ Desværre mødte ca. 50 medlemmer op selvom, der var tilmeldt 70 til festen. 
▪ Næste år vil vi tage kr. 100,- i gebyr for tilmeldte, som ikke møder op. 

o Vi har lidt færre gæstesejlere i år. Vores budget er kr. 160.000, og vi har primo 
september haft en indtægt på kr. 148.500. Vi mangler dermed kr.11.500,-, hvilke 
svarer til indeks 92,5. Vi forventer, at vi lander på budget.   

• Ekstraordinær generalforsamling. 
o Vi har en fin dialog med husgruppen, som er ved at være færdige med 

projekteringen. 
o Vi aftaler to møder med husgruppen, hvor vi gennemgår hele projektet inden EGF.  

• Reflektioner for andre havne. 
o Carsten havde været på besøg i de Vordingborg’ske havne. De giver den 3. 

overnatning gratis, hvilke gør dem meget billige. De havde, ligesom mange andre 
havne, oplevet en stor tilbagegang i gæstesejlere i år.  

 
 
 
Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik, herunder: 
o Status på året. 

▪ Vi mangler at modtage omkostninger for kr. 50.000 før regnskabet er klar til 
revision. 

▪ Vi forventer at lande på et overskud på ca. kr. 80.000 efter hensættelser til 
bro og uddybning. 

▪ Likviditeten er rigtig god. 
 

• Broen, v. Kim. 
o Status på bro, herunder planlægning af arbejdsweekender i efteråret. 
o Elstanderne har været rep. Kr. 5.000 i år. 
o Broen har været vedligeholdt for kr. 38.000 i år. 
o Vi forventer fortsat, at skal bruge ca. kr. 40.000 pr. år på udbedringer af broen.   
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• Huset, v. Michael H, herunder: Leje af område til skraldespande. 
o Vi taler med vinterbaderne om at benytte deres bagområde til skraldespande, når 

det nye klubhus opføres.  
 

• Pladsliste, v. Michael J. 
o Vinterplads i Yderhavnen - ønske fra Henrik Bech. 

▪ Bestyrelsen har gennemgået ønsket fra Henrik Bech om at etablere 
vinterpladser på Bro 2. Da havnen allerede er A-havn på Bro 2 pladser, ser 
bestyrelsen intet til hindring for at etablere vinterpladser. 

▪ Henrik Bech har med inspiration fra kanalhavnen udarbejdet et udkast til et 
vinterplads-ordensreglement. 

▪  gennemgår og godkender ovenstående på det kommende bestyrelsesmøde 
d. 30/10.  

 
 

Nyt fra husgruppen 

• Husgruppen er ved at være færdig med projektet. 
o De sidste tilbud er kommet ind på 2. budrunde. 
o Status på fondssøgninger er, at der endnu ikke er kommet en positiv tilkendegivelse 

på fondsøgninger.  

• Der er indkaldt til ekstraordinær generalforsamling.   
 
 
Eventuelt 

• Dato for den ordinære generalforsamling kunne være d. 23/11.  


